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Адрес Qinhuangdao Suokun Daily Glass Group co.,LTD 
Changli County Eastern Industrial Park, 
Qinhuangdao City 
Hebei Province

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The sales volume of beer bottles and wine bottles successively rank No. 1 among the counterpart enterprises. Our products have more than one
thousand categories, such as beer bottles, wine bottles, spirits bottles, beverage bottles with various colors such as emerald green, dark green,
antique green, champagne green, cobalt, amber, dead leaf green, flint and super flint etc.

The major products of beer bottles, bottle dry red wine, white wine bottles, beverage bottles four series of thousands of varieties, colors, mainly green,
dark green, olive green, sapphire blue, peacock blue, brown, leaves yellow, white and Pu-high white and so on, can meet different sizes and levels of
beer, wine, liquor and beverage manufacturers of filling the requirements to become the first domestic product to meet business customers a variety of
colors. Yanjing Beer Group, China Resources Beer Group, United States AB Group, Fujian Sedrin Group, Blue Ribbon Beer Group, Budweiser Beer
Group and China Great Wall dry red wine, China Great Wall dry red wine, Tianjin Dynasty, Changyu, Shandong, Beijing, harvest, Long Hui and the
famous Shangri-La, and many other major domestic beer and wine producers are the company's regular clients.

Company products are also exported South Korea, the United States, Canada and South Africa and other countries and regions.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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